

Everything you need to get anything done, now in one place

Whether you're at home, at work, or in the classroom, it's the best way to create, communicate, and collaborate. Google Workspace seamlessly brings together messaging, meetings, docs, and tasks—all built with trusted Google security and running on the cleanest global cloud.

Familiar tools; fewer distractions; more time to make it happen.



Look professional with Gmail

Get custom email (you@yourcompany.com) and more than 30 GB of inbox storage. Compatible with Microsoft Outlook and other email clients.



Smart scheduling with Google Calendar

Schedule meetings at times that work for everyone. Get reminders directly in your Gmail inbox.



Store and share in the cloud with Google Drive

Save work files in Google Drive, access them from any device. Collaborate in real time.

14 DAY
FREE TRIAL

Try Google Workspace free of charge for 14 days

Google Workspace helps you and your team work together and get things done from anywhere.

Professional email addresses, online storage, shared calendars, video meetings and more. Plus create, edit and share files on the go from your phone, laptop or tablet.



You are never alone with 24/7 support — you are only ever one phone call away from Google experts with advice and support.



Starting at S\$ 8 (SGD) per user, per month, you can bring your team together with professional email, online storage, video meetings and more.

More than **5 million** businesses use Google Workspace

您所需的一切工具，都汇集在这里。

无论居家生活、商务办公，还是课堂教学，Google Workspace 都是您发挥创意、沟通协作的理想平台。它扎根于值得信赖的 Google 安全体系，在覆盖全球的简洁云端环境中运行，完美整合即时通讯、会议、文档和任务等功能。

巧妙集成熟悉的工具，减少不停切换的烦扰，让您有更多时间创造不凡。



使用 Gmail 打造专业形象

获得自定义电子邮件地址（<您的姓名>@<您的公司>.com）和超过 30 GB 收件箱存储空间。与 Microsoft Outlook 及其他电子邮件客户端兼容。



利用 Google 日历智能安排日程

将会议安排在大家都有空的时间召开。直接在 Gmail 收件箱中接收提醒。



通过 Google 云端硬盘在云端存储和共享文件

在云端硬盘中保存工作文件，即可通过任意设备访问这些内容，还能进行实时协作。

14 天
免费试用

免费试用 Google Workspace 14 天

借助 **Google Workspace**，您和团队成员可以高效协作，随时随地完成工作。

专业电子邮件地址、在线存储空间、共享日历、视频会议等功能一应俱全。通过手机、笔记本电脑或平板电脑随时随地创建、编辑和共享文件。



全天候支持服务随时为您解惑答疑 - 只需一个电话，即可得到 Google 专家的建议和帮助。



最低只需支付 **S\$ 8 (SGD)**/用户/月的费用，即可为团队提供专业电子邮件、在线存储空间以及视频会议等服务。

有超过 **500 万家**企业在使用 Google Workspace